



Statistics
Canada

Statistique
Canada

STATISTICS STATISTIQUE
CANADA CANADA

NOV 17 1988

LIBRARY
BIBLIOTHÈQUE

Price: Canada, \$4.50, \$45.00 a year
Other Countries, \$5.50, \$55.00 a year

Prix: Canada, \$4.50, \$45.00 par année
Autres pays, \$5.50, \$55.00 par année

PRODUCTION AND SALES OF PHONO- GRAPH RECORDS AND PRE-RECORDED TAPES IN CANADA

September 1988

Table 1

Net shipments means gross shipments less returns and exchanges. Inter-company reporting duplication has been eliminated. Net shipments do not include shipments to "radio stations" and "reviewer's samples", "promotional records and promotional pre-recorded tapes" and "transcriptions records".

Table 2

Net value of sales means the value of gross sales less returns and exchanges. **Distributors net selling price** is that price which the distributor invoices the dealer or retailer (i.e., the wholesale price to retailers net of sales taxes, outward transportation charges, sales discounts and allowances).

Note: Atlantic provinces: Newfoundland, Prince Edward Island, Nova Scotia and New Brunswick. **Quebec and Eastern Ontario:** includes the Ottawa Valley and Eastern Ontario as far west as Kingston. **Central Ontario:** excludes Eastern Ontario, the Ottawa Valley and Lakehead Ontario, i.e., the Northwestern part of Ontario as far east as Thunder Bay.

Non-distributed: includes broadcast sales, custom sales, delete sales, etc.

This report reflects the experience of the respondent firms listed in the December 1987 report, plus any deletions or additions since then.

Changes to date:

Deletion: Praxis Technologies Inc., Scarborough, Ont. (July 1988)

Note: This publication will be discontinued after the December 1988 issue.

For other details regarding the sources and methods of this survey contact: Bob Wright, Industry Division, Statistics Canada, Ottawa, Ontario K1A 0T6 (613-951-3514).

Industry Division

November 1988

PRODUCTION ET VENTES DE DISQUES DE PHONOGRAPHE ET DE BANDES PRÉ-ENREGISTRÉES AU CANADA

Septembre 1988

Tableau 1

Livraisons nettes veulent dire livraisons brutes moins les retours et les échanges. La répétition par les succursales d'une même société a été éliminée. Les livraisons nettes ne comprennent pas les livraisons aux postes de radio, aux critiques, les livraisons de disques et de bandes pré-enregistrées pour fins publicitaires et les livraisons à d'autres entreprises "V.T.R."

Tableau 2

Valeur nette des ventes veut dire valeur des ventes brutes moins les retours et les échanges. **Prix net de vente des distributeurs** veut dire prix facture par le distributeur au détaillant (prix de gros au détaillant, sans les taxes de ventes, les droits et taxes d'accise, les frais d'enlèvement, les escomptes et bonifications sur les ventes).

Nota: Provinces de l'Atlantique: Terre-Neuve, Île-du-Prince-Édouard, Nouvelle-Écosse et Nouveau-Brunswick. **Quebec et l'Est de l'Ontario:** y compris la vallée de l'Outaouais et l'Est de l'Ontario à l'ouest jusqu'à Kingston. **Ontario Central:** sauf l'Est de l'Ontario, la vallée de l'Outaouais et la Tête des Grands Lacs, en Ontario, c.-à-d., la partie nord-ouest de l'Ontario s'étendant jusqu'à Thunder Bay à l'est.

Non répartis: y compris ventes pour radiodiffusion, ventes sur commande spéciale, ventes de liquidation, etc.

Le présent rapport traduit l'activité des entreprises répondantes énumérées dans la publication de décembre 1987 compte tenu des suppressions et des additions.

Changements à date:

Suppression: Praxis Technologies Inc., Scarborough, Ont. (Juillet 1988)

Note: L'émission de décembre 1988 sera la dernière.

Pour autres détails concernant les sources et méthodes de cette enquête communiquer avec: Donald Dubreuil, Division de l'industrie, Statistique Canada, Ottawa, Ontario K1A 0T6 (613-951-9497).

Division de l'industrie

Novembre 1988



1010072956

TABLE 1. Production and Net Shipments of Phonograph Records and Pre-recorded tapes in Canada, by Size and Type

TABEAU 1. Production et livraisons nettes de disques de phonographe et de bandes pré-enregistrées au Canada, suivant la dimension et le genre

	Production		Net shipments - Livraisons nette	
	September	Year-to-date	September	Year-to-date
	Septembre	Total cumulatif	Septembre	Total cumualtif
	units - unité			
Phonograph records - Disques de phonographe				
18cm(7") size all speeds - Grandeur 18cm(7") toutes vitesses	x	x	404,875	4,385,497 r
30cm(12") size all speeds - Grandeur 30cm(12") toutes vitesses	x	x	937,130	8,706,398 r
Compact discs - Disques compacts	x	x	1,211,632	9,809,355 r
Total	x	x	2,553,637	22,901,250 r
Pre-recorded tapes (by width) - Bandes pré-enregistrées (selon la largeur)				
Tapes not exceeding 4mm(1/8") e.g. Cassettes - Bandes n'excédant pas 4mm(1/8") e.g. Cassettes	6,155,395	37,429,284 r	5,802,900	35,801,586 r
Tapes exceeding 4mm(1/8") but not exceeding 6.5mm(1/4") e.g. Cartridges - Bandes excédant 4mm (1/8") mais n'excédant pas 6.5 mm(1/4") e.g. Cartouches	(1)	(1)	(1)	(1)
Total	6,155,395	37,429,284 r	5,802,900	35,801,586 r

(1) Confidential: included with "Tapes not exceeding 4mm(1/8") e.g. Cassettes."
x confidential, suppressed to meet the requirements of the Statistics Act
r revised figures.

(1) Confidential: compris dans "Bandes n'excédant pas 4mm(1/8") e.g. Cassettes."
x confidentiel, supprimé en vertu des dispositions de la Loi sur la statistique.
r nombres rectifiés.

TABLE 2. Net Value of Sales (Distributors Net Selling Price) of Phonograph Records and Pre-recorded Tapes in Canada, by Area, etc.

TABEAU 2. Valeur nette des ventes (prix de vente nette du distributeur) des disques de phonographe et des bandes pré-enregistrées au Canada, par région, etc.

	Phonograph records		Pre-recorded tapes	
	Disques de phonographe		Bandes pré-enregistrées	
	September	Year-to-date	September	Year-to-date
	Septembre	Total cumulatif	Septembre	Total cumualtif
	dollars			
Atlantic provinces - Provinces de l'Atlantique	x	x	x	x
Quebec and Eastern Ontario - Québec et l'Est de l'Ontario	2,160,931	26,289,032	3,871,227	26,729,216
Central Ontario - Ontario Central	7,382,219	60,821,596	12,138,460	61,975,486
Lakehead Ontario, Manitoba and Saskatchewan - Tête des Grands Lacs de l'Ontario, Manitoba et Saskatchewan	x	x	x	x
Alberta	1,002,387	11,187,091	3,539,876	24,002,574
British Columbia - Colombie-Britannique	1,363,218	11,178,942	1,558,543	10,913,878
Non-distributed - Non répartis	x	x	x	x
Total	16,189,808	136,019,102 r	29,037,309	168,432,208 r

See Table 1 for footnote(s).

Voir le tableau 1 pour note(s).

Extracts from this publication may be reproduced for individual use without permission provided the source is fully acknowledged. However, reproduction of this publication in whole or in part for purposes of resale or redistribution requires written permission from the Programs and Publishing Products Group, Acting Permissions Officer, Crown Copyright Administration, Canadian Government Publishing Centre, Ottawa, Canada K1A 0S9.

Le lecteur peut reproduire sans autorisation des extraits de cette publication à des fins d'utilisation personnelle à condition d'indiquer la source en entier. Toutefois, la reproduction de cette publication en tout ou en partie à des fins commerciales ou de redistribution nécessite l'obtention au préalable d'une autorisation écrite du Groupe des programmes et produits d'édition, agent intermédiaire aux permission, administration des droits d'auteur de la Couronne, Centre d'édition du gouvernement du Canada, Ottawa, Canada K1A 0S9.